
 
 
 
 
 
 

 

Art. 43 vragen 
 
Aan:   Portefeuillehouder Sociaal Domein 
Datum:  02-02-2021 
Betreft:  Wijksteunpunten/Huiskamerprojecten Dirkshorn/Tuitjenhorn 
__________________________________________________________________ 
 

 
Geachte heer Van der Veek, 
 
Met betrekking tot de ontwikkelingen rondom de huiskamers / wijksteunpunten in 
Dirkshorn en Tuitjenhorn willen wij de volgende vragen voorleggen. 
 
Naar aanleiding van de informatie van de dorpsraden van Dirkshorn en Tuitjenhorn 
 
- Hoe is het mogelijk dat de jaarlijkse verplichte bijdrage van € 45378,-, welke volgens 

de gemeente Harenkarspel juridisch getoetst zou zijn, na de gemeentelijke fusie 

door de gemeente Schagen in een subsidie omgevormd is?  

o Is deze omvorming indertijd juridisch getoetst en legitiem bevonden? 

o Is het correct dat de gemeente Schagen de zorgverlener pas heeft 

geïnformeerd over deze wijziging nadat de inspraak- en bezwaarprocedure was 

verlopen? 

Naar aanleiding van de brief van de dorpsraden Tuitjenhorn/Dirkshorn en de 
Bewonerscommissie Sint Jozefpark Hornhoeve en Bewonerscommissie (Anne 
Stoop) gedateerd oktober 2020 
 
- Is het juist dat de wethouder aan de bewonerscommissies en dorpsraden van 

Tuitjenhorn en Dirkshorn de belofte heeft gedaan om een wijksteunpunt in de kernen 

van Tuitjenhorn en Dirkshorn te realiseren? 

- Is het juist dat de wethouder geen uitleg heeft gegeven omtrent het ombuigen van 

zijn belofte m.b.t. wijksteunpunt / huiskamers, of op welke wijze heeft de wethouder 

daar uitleg aan gegeven?  

 
- Voor welke duurzame financiering m.b.t. een huiskamer/wijksteunpunt heeft de 

gemeente tot nog toe gezorgd? 

- Hoe luiden de resultaten van het onderzoek naar herstel van de 

financieringsstromen die voor de centrale ruimtes beschikbaar waren vanuit 

gemeente, provincie en Rijk? 

 

- Is het juist dat de bewonerscommissie tot op de dag van vandaag geen reactie heeft 

ontvangen op haar brief en nu de beantwoording via-via moet ontvangen via een 

raadsinformatie-memo? 

- Op welke wijze is er de afgelopen tijd met de initiatiefnemers gecommuniceerd? 
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Naar aanleiding van de raadsinformatiememo van 24-11-2020 m.b.t. huiskamers 
Dirkshorn en Tuitjenhorn 
  
- Hoeveel geld stelt de gemeente ter beschikking? 

- Kunt u specificeren waar dat bedrag aan besteed mag worden? 

- Er zou regelmatig goed contact zijn geweest tussen de nieuwe voorzitter van de 

bewonerscommissie van Dirkshorn en de gemeente. Dit wordt ontkent door de 

bewonerscommissies. Kunt u uw uitspraak toelichten? 

Overige  
 
- Is het juist dat de gemeente Schagen gesprekken heeft gehad met Woonzorg 

Nederland en afspraken heeft gemaakt over de totstandkoming van een 

wijksteunpunt of wijksteunpunten in Dirkshorn en Tuitjenhorn? 

- Wat is volgens u het verschil tussen een wijksteunpunt en een huiskamerproject? 

- Kunt u aangeven waarom u voor het één dan wel het ander kiest? 

- Hoe wordt een huiskamer gefinancierd en hoe wordt een wijksteunpunt gefinancierd? 

- Ziet u mogelijkheden om tot een compromis te komen met de Bewonerscommissies 

en Dorpsraden van Dirkshorn en Tuitjenhorn? 

Met vriendelijke groet, 
Angelique van Wijk 
VVD-fractie Schagen 
 


